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Адрес Shanghai Boom Industrial Co.,Ltd 
Room 906, No.11, 225st, Jinxiang Road,  
Pudong New Area,  
Shanghai

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Shanghai Boom Industrial Co., Ltd is a manufacture and trading company, it specialized in Mirrors, Frames and Mouldings. The founders of Boom
have been in the line of decor 9 years.

We try to provide our products with High quality, Most competitive price and Best service.

As an export company, we hope to we always can finish your need. To meet your market and customer demand is the key to Common Development.
So we not only have our design, we also accept your design or samples. Our professional sales personnel and technical services staff are always
ready to give prompt response to clients’ demands on efficient communication, correct documentation presentation, and on time delivery all the time.

We’re looking forward to build long-term business relation with you for a bright future together.

Company Profile of Shanghai Boom Industrial Co.,Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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